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ANNOTATION 

 

 

1. Structure and scope of the master’s thesis: 55 p, 72 sources. 

2. Keywords: Internet human rights, international legal framework, 

challenges, practical cases, online censorship, privacy protection 

3. The content of the work  

Object of the study: Legal relationships in the field of the protection of   human 

rights on the Internet. 

Subject of the study: The subject is the international treaties, supranational 

law, domestic legislation, case law, working papers of international organizations. 

The aim of the thesis: To explore the theoretical foundation and and practical 

guidance to the global protection of human rights on the Internet. 

Methods of research: A variety of methods are used in thesis writing, 

including theoretical overview analysis, comprehensive analysis, case analysis, 

legal comparison, and historical comparison. 

Results: On the basis of previous research, this thesis expands the theoretical 

perspective and practical field of online human rights research by in-depth analysis 

of the current status of international online human rights protection and the online 

human rights laws and regulations of different countries and regions. The thesis 

defines the core elements of online human rights, including the right to personal 

privacy, the right to access information, and the right to freedom of expression, and 

emphasizes the uniqueness of these rights in the online environment. In response to 

the challenges of online human rights protection. 

This thesis summarizes the legal frameworks and policy documents of the 

United Nations, the United States, the European Union, and China, and 

comparatively analyzes the similarities and differences of various countries' online 

human rights protection mechanisms to provide theoretical support for international 

cooperation and legislation. The innovation is that through practical case studies, it 

has constructed evaluation standards for online human rights protection, proposed a 

protection plan that conforms to the characteristics of the modern network 

environment, combined with technological development trends, and looked forward 

to the future development direction of online human rights protection.  
 

Reliability of materials and results of the thesis: The materials used and the 

results of the thesis work are reliable. The work was done independently. 

Recommendations for the use of the results: The thesis fully cites authoritative 

data and research reports, provides an in-depth analysis of the current situation of 



online human rights from an interdisciplinary perspective, provides a new 

perspective and research basis for further research and practice, and contributes 

new ideas and suggestions to the global protection of online human rights. 

.  



АННОТАЦИЯ 

 

 

1. Структура и объем дипломной работы：Страница 55, 72 источника. 

2. Перечень ключевых слов : права человека в Интернете, междунардно-

правовая база, проблемы, практические примеры, онлайн-цензура, защита 

конфиденциальности. 

3. Содержание работы  

Объект: Правовые отношения в сфере защиты прав человека в Интернете. 

Предмет Предметом изучения являются международные договоры, 

наднациональное право, внутреннее законодательство, прецедентное право, 

рабочие документы международных организаций. 

Цель дипломной работы: Изучить теоретические основы и 

практические рекомендации по глобальной защите прав человека в Интернете.  

Методы исследования: При написании диссертаций используются 

различные методы, включая теоретический обзорный анализ, комплексный 

анализ, анализ конкретных случаев, юридическое сравнение и историческое 

сравнение. 

Результаты: На основе предыдущих исследований данная диссертация 

расширяет теоретическую перспективу и практическое поле исследований 

прав человека в Интернете путем углубленного анализа современного 

состояния международной защиты прав человека в Интернете, а также законов 

и нормативных актов в области прав человека в различных странах и регионах. 

В диссертации определены основные элементы онлайновых прав человека, 

включая право на неприкосновенность частной жизни, право на доступ к 

информации и право на свободу выражения мнений, и подчеркнута 

уникальность этих прав в онлайновой среде. В ответ на вызовы, связанные с 

защитой прав человека в Интернете. 

В диссертации обобщены правовые основы и политические документы 

ООН, США, Европейского союза и Китая, проведен сравнительный анализ 

сходств и различий механизмов защиты прав человека в Интернете в разных 

странах с целью обеспечения теоретической поддержки международного 

сотрудничества и законодательства. Инновация заключается в том, что на 

основе практических примеров были разработаны стандарты оценки защиты 

прав человека в Интернете, предложен план защиты, соответствующий 

характеристикам современной сетевой среды, сочетающийся с тенденциями 

технологического развития, и даны перспективы будущего направления 

развития защиты прав человека в Интернете. 

Достоверность материалов и результатов диссертации: 

Использованные материалы и результаты дипломной работы являются 

достоверными. Работа выполнена самостоятельно. 

Рекомендации по использованию результатов: В  диссертации 

полностью цитируются авторитетные данные и исследовательские отчеты, 

проводится глубокий анализ текущей ситуации с правами человека в 



Интернете с междисциплинарной точки зрения, создается новая перспектива 

и исследовательская база для дальнейших исследований и практики, а также 

вносятся новые идеи и предложения по глобальной защите прав человека в 

Интернете. 

 

 


